
Protokół Nr XVI / 08
z sesji Rady Powiatu w Kielcach w dniu 6 listopada 2008 roku, 
w budynku Ośrodka Twórczości Ludowej Sędku , gm. Łagów, 

od godz. 10.00 do 13.30

 
Program artystyczny w wykonaniu uczniów z Zespołu Szkół w Łagowie poświęcony 
90 rocznicy odzyskania niepodległości rozpoczął obrady czwartkowej ( 6 listopada) 
Sesji Rady Powiatu w Kielcach.
 
Do pkt 1
Otwarcie sesji

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Otworzył obrady, przywitał radnych i wszystkich uczestników sesji.

W obradach udział wzięli:

- Starosta Kielecki –Zenon Janus, 
- Wicestarosta Kielecki –Marian Ferdek, 
- Członek Zarządu Powiatu -Ryszard Barwinek, 
- Członek Zarządu Powiatu – Bogdan Gierada, 
-Członek Zarządu Powiatu – Szymon Jarzyna, 
- Sekretarz Powiatu – Barbara Piwnik, 
- Skarbnik Powiatu - Maria Klusek, 
- przedstawiciele komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego,    

oraz goście zaproszeni : 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Łagów     Marta Kozłowska  
- Wiceprzewodniczący Rady Gminy Raków      Henryk Ginał  
- Przewodniczący Komisji Rolnictwa   Jan Domański 
- Przewodniczący Komisji Budżetu    Mirosław Duda 
- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej   Henryk Masternak 
- Zastępca Wójta   Paweł Marwicki   
- Dyrektor Gminnego Zespołu Szkół  Wiesław Nawrocki    
- Komendant Komisariatu w Łagowie  Grzegorz Żmuda                                  
- Wójt Gminy Łagów Stefan Bąk



Do pkt 2
Stwierdzenie kworum

Kworum w dniu 6 listopada 2008 r. wyniosło 26 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu.

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Józef Szczepańczyk, Jadwiga Szczepanik oraz 
Lucjan Pietrzczyk.

Rada Powiatu stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Do pkt 3
Przyjęcie porządku sesji

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato zapytał radnych czy do porządku obrad 
będą jakieś uwagi, poprawki ?

Starosta Kielecki Zenon Janus
Zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji w pkt 8 Podjęcie uchwał o 
dodatkowy projekt uchwały :
– w sprawie zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości

przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez radę.
Wyjaśnił, iż wynika to z ciągle pojawiających się nowych przepisów określających 
co należy składać we wnioskach do Wojewody Świętokrzyskiego, które powinny być 
złożone do 21 listopada br. W tym momencie są przygotowane trzy projekty  na 
kwotę po stronie rządowej na ok .6 mln. 700 zł.  Podkreślił, że jeśli projekt uchwały 
nie zostanie włączony pod obrady dzisiejszej sesji,  wówczas należałoby zwołać 
nadzwyczajną sesję lub na pożegnać się z tymi pieniędzmi. 

Przewodniczący Rady Tomasz Lato
Poinformował, że w przerwie przed głosowaniem projektu uchwały odbędzie się 
spotkanie Komisji Dróg w której reprezentowane są wszystkie Kluby. Komisja ta 
szczegółowo przeanalizuje ten projekt uchwały i przedstawi swoje stanowisko.

Następnie poddał pod głosowanie wniosek Starosty Kieleckiego o rozszerzenia 
porządku obrad o w/w projekt uchwały jako ppkt 6 w pkt 8 Podjęcie uchwał.
 
Głosowanie: 
za- 23
przeciw- brak
wstrzymało się-  brak



W wyniku głosowaniu porządek obrad został rozszerzony w pkt 8- Podjęcie uchwał, 
o projekt uchwały w sprawie zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o 
wartości przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez radę w ppkt 6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato
Przedstawił porządek obrad (po zmianach) i poddał go pod głosowanie:

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 29 września 

2008 r.
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 

między sesjami. 
6. Informacja z realizacji „Strategii Rozwoju Turystyki w Powiecie Kieleckim w 

latach 2004-2013”.
7. Informacja o przebiegu akcji zimowej 2007/2008 oraz przygotowaniach do 

sezonu zimowego 2008/2009. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmian w budżecie powiatu na 2008 rok,
2) zmiany Uchwały Nr XIV/71/08  Rady Powiatu w Kielcach z dnia 4 

września 2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego, 

3) zmiany Uchwały Nr XI/24/08 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 22 
lutego 2008 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 
2008 roku środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych,

4) przyjęcia „ Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z 
Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2009 roku”, 

5) zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Kieleckiego,
6) zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości 

przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez radę.
  9. Zapytania i interpelacje radnych.
10. Zamknięcie obrad.
                    

Głosowanie:
Za - 23
Przeciw -  brak
Wstrzymało się -  brak

W wyniku głosowania porządek obrad XVI sesji został przyjęty.
Do pkt 4 



Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 29 września 2008 r.

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu nr XV/08 z sesji Rady Powiatu z dn. 29 września br.

Głosowanie:
Za - 23
Przeciw - brak
Wstrzymało się - brak

W wyniku głosowania protokół nr XV/08 z sesji Rady Powiatu z dn. 29 września br. 
został przyjęty.

Do pkt 5
Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 

Starosta Kielecki Zenon Janus przedłożył Radzie sprawozdanie z działalności między 
sesjami za okres tj. od 30 września do 5 listopada 2008 r. – zał. nr 2 do protokołu.

Treść wystąpienia zgodna z treścią załączonej informacji. 
Wypowiedzi towarzyszyła prezentacja multimedialna.

Rada przyjęła sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 

O godz. 11.00 na salę obrad  przybyła radna Grażyna Woźniak oraz radny  Marek 
Mazur.
Liczba radnych biorących udział w sesji wyniosła 26.

Do pkt 6

Informacja z realizacji „Strategii Rozwoju Turystyki w Powiecie Kieleckim 
w latach 2004-2013”, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu, była omawiana na 
posiedzeniach komisji Rady Powiatu.

Rada przyjęła ww. informację do wiadomości.

Do pkt 7 

Informacja o przebiegu akcji zimowej 2007/2008 oraz przygotowaniach do sezonu 
zimowego 2008/2009, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu, była omawiana na 



posiedzeniach komisji Rady Powiatu.

Rada przyjęła ww. informację do wiadomości.

Przewodniczący Rady Powiatu Tomasz Lato 
Ogłosił 20 minutową przerwę dla Komisji Dróg w celu zaopiniowania  projektu 
uchwały w sprawie zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez radę.

Ponadto poinformował  o zbiórce pieniędzy na pomoc choremu alpiniście Pawłowi 
Kuliniczowi.  Zbiórka pieniędzy  odbędzie się przed Punktem 9 -Interpelacje i 
zapytania radnych.

          
            Po przerwie

Salę obrad opuścił radny Andrzej Piwoński.  Liczba radny biorących udział 
w głosowaniu 24

Do pkt 8 

Podjęcie uchwał w sprawie:

1. zmian w budżecie powiatu na 2008 rok

Projekt uchwał uzyskał pozytywna opinię Komisji Budżetu i Finansów.

Uwag i pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  stosowny  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.

Głosowanie
Za - 24
Przeciw - brak
Wstrzymało się – brak

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XVI/ 89 / 08 w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2008 rok – która stanowi załącznik nr  5  do protokołu.

Na salę obrad powrócił radny Andrzej Piwoński . Liczba radnych biorących udział 
w głosowaniu 25.



2. zmiany Uchwały Nr XIV/71/08  Rady Powiatu w Kielcach z dnia 4 września 
2008 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego

Projekt uchwał uzyskał pozytywna opinię Komisji Budżetu i Finansów.

Uwag i pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  stosowny  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.

Głosowanie
Za - 25
Przeciw - brak
Wstrzymało się – brak

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XVI/ 90 / 08 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XIV/71/08  Rady Powiatu w Kielcach z dnia 4 września 2008 r. w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego – która stanowi załącznik nr  6  do 
protokołu.

3. zmiany Uchwały Nr XI/24/08 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 22 lutego 2008 
r. w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się w 2008 roku środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

Stanisław Okólski Przewodniczący Komisji Zdrowia
„Czy zwiększenie kwoty  wydatków z 400 na 623 tys. zł. ( tabela zał.  do projektu 
uchwały  )  na  przyznanie  osobom  niepełnosprawnym  środków  na  podjęcie 
działalności gospodarczej, rolniczej albo wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej, 
wynika ze zwiększonego zapotrzebowania na te środki czy z innego powodu ?”

Zdzisław Molenda Kierownik POZiRON
„To wynika  z  zapotrzebowania  osób  niepełnosprawnych.  Te  pieniądze  to  nowość 
wprowadzona w roku bieżącym w stosunku do pożyczek, które były zwrotne  na 
działalność gospodarczą .  Są to środki na rozpoczęcie działalności  gospodarczej  - 
bezzwrotne. Wniosków na chwilę obecną  wpłynęło ponad 30. Z pierwszego podziału 
budżetu w lutym br. wystarczyło zaledwie 400 tys. zł. które Rada zaakceptowała jako 
formę  działalności.  Z  tej  kwoty  Starosta  przyznał  pożyczkę  15  osobom 
niepełnosprawnym pozostała  15-tka oczekiwała na  środki  dodatkowe,  które co 
roku  są  otrzymywane  na  przełomie  II  lub  IV  kwartału.  Te  środki  również  są 
w niewystarczającej działalności.”  
Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  stosowny  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.



Głosowanie
Za - 25
Przeciw - brak
Wstrzymało się – brak

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XVI/ 91 / 08 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XI/24/08 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 22 lutego 2008 r. w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się w 2008 roku środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – która stanowi załącznik nr  7  do protokołu.

4. przyjęcia „ Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z Organizacjami 
Pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2009 roku”

Uwag i pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  stosowny  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.

Głosowanie
Za - 25
Przeciw - brak
Wstrzymało się – brak

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XVI/ 92 / 08 w sprawie  przyjęcia 
„ Programu Współpracy Powiatu Kieleckiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2009 roku”– 
która stanowi załącznik nr 8  do protokołu.

5. zmiany Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Kieleckiego

Stanisław Okólski Przewodniczący Komisji Zdrowia
„Czy  nie  wymagać  będzie  zmian  Plan  Rozwoju  Lokalnego  poprzez  potrzebę 
wprowadzenie tych dróg, które będą dziś przyjęte uchwałą do realizacji a których 
w  PRL  nie  ma.  Jeżeli  ta  procedura  warunkuje  przyjęcie  wniosków  należałoby 
ewentualną poprawkę już teraz wprowadzić ”.
Zenon Janus Starosta Kielecki
„Zarząd Powiatu może w każdej chwili wnosić poprawki do PRL. Do danych, które 
wynikając z potrzeby chwili , na pewnie tą poprawkę wprowadzimy  i będzie ona 
zapisana w PRL „.
Radna Teodora Jagiełło
„Idąc  tokiem myślenia  radnego  St.  Okólskiego  na  okoliczność  projektu  uchwały 
którą  dziś  podejmiemy  w  sprawie  tych  trzech  dróg,  cz  ich  opis  nie  warunkiem 



koniecznym, niewystarczającym żeby te drogi były brane do kryterium przyznawania 
pieniędzy, zastanówmy się bo jest istotna rzecz ponieważ w niektórych programach 
jest to warunek konieczny by rada gminy lub powiatu  podjęła taką uchwałę, że to się 
znajduje w ich zasięgu zainteresowania, priorytetów.”   

Ryszard Barwinek 
„Plan Rozwoju Lokalnego str. 31 - Zadania 5.2.2 Rozbudowa infrastruktury drogowej
Zakres tych działań konsumuje te zadania”.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  stosowny  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.

Głosowanie
Za - 25
Przeciw - brak
Wstrzymało się – brak

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XVI/ 93 / 08 w sprawie  zmiany Planu 
Rozwoju Lokalnego Powiatu Kieleckiego– która stanowi załącznik nr  9  do 
protokołu.

6. zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej 
granicę ustaloną corocznie przez radę

Marek Kwiecień Przewodniczący Komisji Dróg
„ Otrzymaliśmy dziś projekt uchwały w sprawie zobowiązań w zakresie 
podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną corocznie 
przez radę. W związku z tym odbyło się nadzwyczajne posiedzenie Komisji Dróg w 
poszerzonym składzie. Po przedstawieniu wyczerpującej informacji Dyrektora PZD 
oraz  Starosty Kieleckiego Komisja po wnikliwej analizie  pozytywnie zaopiniowała 
powyższy projekt uchwały i prosi o przegłosowanie go przez Wysoką Rade.”  

Przewodniczący  Rady  przedstawił  radnym  stosowny  projekt  uchwały  pod 
głosowanie.

Głosowanie
Za - 25
Przeciw - brak
Wstrzymało się – brak

W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr XVI/ 94 / 08 w sprawie  zobowiązań w 
zakresie podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną 
corocznie przez radę– która stanowi załącznik nr 10  do protokołu.



Do pkt 9

Zapytania i interpelacje radnych.

Mieczysław Kędzierski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
„Ostatnio w media pojawiała się informacja że NFZ zmniejsza punktacje kontraktacji 
usług medycznych. W sprawozdaniu Starosty słychać było, że  kondycja szpitali 
powiatowych jest dobra a Zarząd Powiatu rozważał możliwości  dyskusji, negocjacji 
z  NFZ. Czy rzeczywiście są zagrożone  świadczenia usług dla naszych 
mieszkańców.”

Marian Ferdek Wicestarosta Kielecki
„Problem polega na tym, że zmniejszono kontrakty.  By osiągnąć  poziom 
kontraktów z 2008  r. jednostki muszą zwiększyć o 10-15 % ilość usług. Na co nie 
zgadza się większość dyrektorów. By zwiększyć siłę przebicia na Konwencie 
Starostów zorganizowano Porozumienie Świętokrzyskie, które zobowiązało 
dyrektorów do jednoznacznego stanowiska tj. żaden z dyrektorów jednostek ochrony 
zdrowia nie będzie podpisywał  kontraktów z NFZ. Wybrano przedstawicieli  do 
negocjacji kontraktów. Po negocjacjach ta grupa przedstawicielska da  pozwolenie 
dyrektorom na podpisywanie kontraktów. Za 1 pkt NFZ płaci 51 zł. Przyjęto warunek 
min. 56 zł za pkt.”

Marek Kwiecień Przewodniczący Komisji Dróg
Odczytał pismo skierowane w m-cu lipcu do Pana Starosty 
„W imieniu Św. Stowarzyszenia osób niepełnosprawnych ruchowo – Nie Jesteś Sam 
w Chmielniku zwracam się o podjęcia działań zmierzających do wykonania  na 
terenie naszego powiatu przy drogach powiatowych lub ciągach pieszych również za 
pośrednictwem Pana ,Wójtów, Burmistrzów aby przy drogach również gminnych dot.  
ulic z chodnikami wykonać przy przejściach dla pieszych podjazdów dla osób 
poruszających się na wózkach i dla osób niepełnosprawnych ruchowo - dla matek 
z wózkami jak i w pełni sprawnych gdyż niekiedy chodniki są znacznie zawyżone 
w stosunku do ulic.  W imieniu naszego stowarzyszenia proszę pana Starostę o 
dołożenie wszelkich starań  aby nasza propozycja została zrealizowana.  Będziemy 
pierwszym powiatem  który  zajmie tym bardzo ważnym problemem dla osób 
prawnych inaczej. 
Prezes Stowarzyszenia Wojciech Szyszycha:
„Taki wniosek  złożony został również przez Komisje Dróg i z otrzymanej od 
Zarządu Powiatu odpowiedzi jestem częściowo zadowolony. 
Wniosek do Starosty Zarządu i Dyrektora PZD by zatrudnić 2, 3 osoby na roboty 
interwencyjne i niewielkimi środkami  powyciągać krawężniki, zaniżyć wejścia 
chociażby do różnych instytucji bo nie wszystkie mają takie wejścia dla 
niepełnosprawnych.   Radny M. Krawczyk również wspiera osoby niepełnosprawne 
poprzez obdarowywanie ich wózkami inwalidzkimi. W Chmielniku te osoby zaczęły 
wychodzić na ulice po który się poruszają co jest niebezpieczne przy dzisiejszej 



brawurowej jeździe młodych.
Proszę by takie zadanie może w sezonie wiosennym zostało zaplanowane i 
wykonane. ”

Tomasz Lato Przewodniczący Rady Powiatu
„Jest to sprawa dotycząca nas wszystkich  i problem całego powiatu kieleckiego, 
wszystkich miejsc w których powinniśmy dążyć do tego aby  niepełnosprawny miał 
możliwość łatwego dostępu i poruszania się.  Ale podejmowanie dziś w głosowaniu 
tego wniosku  nie byłoby do końca zgodne z procedowaniem takich spraw. Poproszę 
w imieniu nas wszystkich Starostę Kieleckiego  o przygotowanie  w tej sprawie 
materiału  co jest i gdzie jest możliwe i w jakim  zakresie abyśmy w Komisjach przed 
kolejną sesją  na tym materiałem się zastanowili. Myślę, że  instytucje mogą w 
porozumieniu  z nami  poprzez swoje środki  zadbać o takie zmiany przez 
budynkami. My szczególnie musimy się przyjrzeć tym ciągom pieszych wzdłuż 
indywidualnych posesji bądź też niebezpiecznych  skrzyżowań i na to powinno się 
skierować środki powiatu .  Panie Dyrektorze proszę o przygotowanie kilkuletniego 
bądź rocznego planu dostosowania  tych miejsc. Proszę panie Starosto o 
przeredagowanie takiego materiału na komisje przed najbliższą sesją. Czy zadowala 
pana radnego taka odpowiedź jako wnioskodawcę ? ” 

Marek Kwiecień Przewodniczący Komisji Dróg
„Nie zadowala ponieważ można to w ciągu miesiąc wykonać. Chodzi  o przejścia dla 
pieszych, obniżenie chodnika. Wystarczy zatrudnić 2,3 osoby do wykonania tych 
prac.”

Tomasz Lato Przewodniczący Rady Powiatu
„Po dzisiejszym wniosku tam gdzie jest to możliwe  PZD swoimi służbami podejmie 
się tej inicjatywy. Logicznym rozwiązaniem byłoby podejście   do tego tematu 
w sposób bardziej kompleksowy. Prosimy by Dyrektor PZD takie  indywidualne 
działanie na bazie posiadanych środków uruchomił  w miarę możliwości jak 
najszybciej.”

Jerzy Komorniczak Dyrektor PZD
„Dokonana  zostanie dokładna inwentaryzacja w okresie zimy. Nie ma przeszkód by 
prace rozpocząć  na wiosnę”.
 

Tomasz Lato Przewodniczący Rady Powiatu
„Jestem przekonany, że gdyby ogłoszono społeczne głosowanie wszystkich obecnych 
na sali  to nie będzie osoby która by za tym wnioskiem nie zagłosowała. Ten sposób 
pozwoli na techniczne przygotowanie do realizacji tego wniosku.”

Marian Zarzycki Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa
„Studiując prasę i dociekając czemu spada zainteresowanie studiami technicznymi 



chciałbym zawnioskować aby Zarząd Powiat wziął pod uwagę zabezpieczenie 
pewnych środków na przyszły rok by maturzyści z naszych placówek oświatowych 
mieli możliwość dokształcenia się przede wszystkim z przedmiotów ścisłych. 
Zapewne wszyscy podzielają mój głos i troskę.
Pragnę zakomunikować, że w tym roku tylko 9 %  wszystkich maturzystów wybrało 
studia techniczne i ten procent spada z każdym rokiem. Według badań w przyszłym 
roku zabraknie  w Polsce ok. 20 tys. inżynierów w 2013 roku będzie ich brakować 
już ponad 80 tys. a w UE ponad 2 mln. Jest to znakomity moment by poszerzyć 
naukę szkolnej młodzieży z ścisłych przedmiotów i umożliwić im wstęp na studia 
techniczne. 
Szkoły wyższe stosują różne techniki by zachęcić do studiowania na ich uczelni. 
Instytut Lotnictwa na Politechnice Warszawskiej wyszedł z inicjatywą do ministra o 
zapoczątkowaniu programu „Era dla inżyniera”. 
Można by przemyśleć ten pomysł i uruchomić w tych placówkach dla chętnych do 
studiowania na studiach technicznych by  fachowcy czy rodzimi profesorowie mogli 
przygotować te grupy – przyszłych naszych absolwentów na wybrane kierunki ścisłe. 
Jeśli ten pomysł zyska akceptację to przyniesie również splendor naszemu powiatu”.
   
 
Marian Ferdek Wicestarosta Kielecki 
„Statystycznie się zgadza będzie coraz mniej inżynierów.  Ale  my wykonujemy takie 
działania. Co do dodatkowych godzin to dyrektor ma rozeznanie jakich dodatkowych 
lekcji uczniom brakuje  i takowe są prowadzone także w soboty. 
Politechnika Świętokrzyska wystąpiła z propozycją darmowych korepetycji 
prowadzonych przez pracowników naukowych politechniki. Niemniej jednak 
zostanie dokonane rozeznanie i tam gdzie będzie taka potrzeba jeszcze dodatkowo 
korepetycje będą uruchamiane”.

Andrzej Michalski radny
„Radny M. Kwiecień poruszył sprawę bezpieczeństwa osób niepełnosprawnych. 
Dla Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty priorytetem jest bezpieczeństwo dzieci i 
związku z tym skierował pismo do wszystkich samorządów województwa , w tym 
powiatu by rozpoznać sprawę dowozów dzieci i usytuowania zatoczek autobusowych 
dla autobusów szkolnych . Proszę Zarząd o rozpoznanie  czy te zatoczki autobusowe 
mamy także przy drogach powiatowych”.

Barbara Piwnik Sekretarz Powiatu 
Poinformowała, że Powiatowy Urząd Pracy w Kielcach oraz Starostwo Powiatowe w 
Kielcach organizują i zapraszają 12 i 13 listopada do udziału w Konferencji  pt. 
"Polityka zatrudnienia a zarządzanie lokalnym rynkiem pracy - kompetencje, 
partnerstwo,cele".
Otwierająca projekt dwudniowa konferencja rozpocznie się w środę, 12 listopada o 
godz. 10 w Centrum Biznesu w Kielcach. Otworzy ją wykład prof. Jerzego Hausnera 



"Nowe zjawiska na rynku pracy – wpływ na lokalne rynki pracy – rola publicznych 
służ zatrudnienia oraz innych instytucji rynku pracy na kształtowanie polityki 
zatrudnienia".
Drugi dzień konferencji ( 13 listopada, godz. 10) będzie miał charakter warsztatowy, 
a organizatorzy przewidują, że zakończy go podpisanie wstępnego porozumienia na 
rzecz partnerstwa lokalnego. 
Praca w grupach warsztatowych trwać będzie do połowy grudnia. Na 16 grudnia 
zaplanowano konferencję zamykającą, podczas której projekt zostanie podsumowany, 
a jego zamknięcie połączone będzie z wydaniem katalogu terenów inwestycyjnych 
w powiecie kieleckim.

Do pkt 12 
Zamknięcie obrad

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
sesje Rady Powiatu w dniu 6 listopada 2008 r. o godz. 13.30.

Przewodniczący Rady
       
       Tomasz Lato


